
 
 

Αθήνα, 28 Μαΐου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

 Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

 

Θέμα: «Ολοκλήρωση διαδικασιών παραχώρησης του πάρκου Ελευθερίου 

Βενιζέλου (Ασύρματος) Αγίου Δημητρίου Αττικής, στο Δήμο Αγίου Δημητρίου» 

 

Με  την από 6/4/2017  Απόφαση του ΔΣ της ΕΤΑΔ έγινε η παραχώρηση της χρήσης 

της εναπομείνασας έκτασης του ακινήτου με Α.Β.Κ. 2093 (Ασύρματος), στο Δήμο 

Αγίου Δημητρίου, για 30 χρόνια, άνευ ανταλλάγματος, με σκοπό την δημιουργία 

χώρου πρασίνου, πολιτισμού και αναψυχής. 

 

Με το ΦΕΚ 1866, 27/5/2019, εξαιρέθηκε πλήρως η εν λόγω περιοχή του Ασυρμάτου 

από την απόφαση του Υπουργείου Οικονομικών (ΥΠΟΙΚ  0004586 ΕΞ 

2018/19.06.2018) περί μεταβίβασης ακινήτων στην Ανώνυμη Εταιρεία με την 

επωνυμία "Εταιρεία Ακινήτων Δημοσίου Α.Ε."  

 

Μετά την έγκριση του ρυμοτομικού σχεδίου από το Δημοτικό Συμβούλιο Αγίου 

Δημητρίου και την αντίστοιχη έγκριση από το ΣΥ.ΠΟ.Θ.Α.Π.Ε. Νοτίου Τομέα 

Αθηνών, διαβιβάσθηκαν τα σχετικά έγγραφα των εγκρίσεων από την Περιφέρεια 

Αττικής/Γενική Διεύθυνση Αναπτυξιακού Προγραμματισμού Έργων και Υποδομών, 

στη Διεύθυνση Πολεοδομικού Σχεδιασμού του ΥΠΕΝ (Αρ. Πρωτ.: 55183, 

15/03/2019), με  παράκληση  την έκδοση Π.Δ., βάσει της εγκυκλίου 10/2012 και του 

άρθρου 31 του ΝΟΚ (ν. 4067/2012), όπως τροποποιήθηκε από την παρ. 2 του άρθρου 

62 του ν. 4280/2014, με σκοπό την ολοκλήρωση των διαδικασιών και τη δημοπράτηση 

του έργου. 

 Επισημαίνεται δε, ότι η Περιφέρεια Αττικής έχει ήδη εγγράψει στον προϋπολογισμό 

της για την κατασκευή του πάρκου «Ελευθέριος Βενιζέλος» (Ασύρματος)  Αγίου 

Δημητρίου πέντε εκατομμύρια  ευρώ, για τα επόμενα πέντε έτη από τη λήψη της 

απόφασης, από την οποία έχουν ήδη παρέλθει τα τρία έτη.  
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Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός 

 

Γιατί καθυστερεί η ολοκλήρωση της διαδικασίας και η έκδοση του Προεδρικού 

Διατάγματος έτσι ώστε να ξεκινήσει η κατασκευή του χώρου πρασίνου, 

πολιτισμού και αναψυχής στον Ασύρματο Αγίου Δημητρίου Αττικής? 

 

 

 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Μπαλάφας Ιωάννης 

Μουζάλας Ιωάννης 

Παππάς Νίκος 

Φωτίου Θεανώ 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

 

 




